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بهزودی تیم مذاکرهکننده اعلام میشود&#47; سیاست خارجی و اقتصاد کشور را به مذاکرات گره نمیزنیم
وزیر خارجه کشورمان در برنامه «نگاه یک» شبکه اول سیمای جمهوری اسلامی ایران حضور یافت و تاکید کرد: هرگز حضور رژیم جعلی صهیونیستی در

نزدیک مرزهای خود را تحمل نمیکنیم.

به گزارش سایت خبری پرسون، حسین امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه در برنامه «نگاه یک» شبکه اول سیمای جمهوری اسلامی ایران حضور یافت و
تاکید کرد: نگاهمان در دولت سیزدهم توسعه همکاری با همسایگان است.

محورهای گفتگوی وزیر خارجه به شرح زیر است:

-سطح مناسبات و ارتباطات مردمی بین ایران و آذربایجان در عالی ترین وضعیت قرار دارد.

-جمهوری اسلامی از آزادسازی قره باغ حمایت کرده است و مقامات جمهوری آذربایجان اشراف بر این موضوع دارند.

-در جریان آزادسازی قره باغ برخی جریان های تروریستی به این منطقه آمدند و رژیم صهیونسیتی نیز سعی کرد تا از این تنش استفاده کند.

-در زمان درگیری های قره باغ در سطح سیاسی و امنیتی نگرانی خود از حضور رژیم صهیونسیتی در این کشور را ابلاغ کردیم.

-هرگز حضور رژیم جعلی صهیونیستی در نزدیک مرزهای خود را تحمل نمیکنیم.

-مسیر دیپلماتیک نگرانی خود را از مشکلات رانندگان کشورمان در مسیر ارمنستان و تداخل آن با خاک جمهوری آذربایجان اعلام کردیم.

-در دولت سیزدهم به دنبال توسعه با همسایگان هستیم.

-نگران این هستیم که صهیونیست ها و تروریست ها برای جمهوری آذربایجان ایجاد خطر کنند.

-اظهارات رئیس جمهور آذربایجان با واکنش ما از مسیر دیپلماتیک همراه شد. به سفیر جمهوری آذربایجان گفتم خطر صهیونیسم را در کشور شما درک
میکنیم.

-در مسیرهای دیپلماتیک پیام های مثبتی از مقامات جمهوری آذربایجان دریافت کردیم.

-به زودی نسبت به حل مشکل ترانزیت، صحبت هایی خواهیم داشت. درباره مسائل ژئوپلیتیک تحرکات را به دقت دنبال خواهیم کرد.

-پشت تغییرات منطقه صهیونیست ها و تروریست هایی قرار دارند که به دنبال نا امنی منطقه هستند. به دنبال این هستیم که جمهوری آذربایجان به
جولانگاه صهیونیست ها تبدیل نشود.

- رژیم صهیونیستی در آینده منطقه جایی نخواهد داشت.

-حاکمان بحرین به جای برقراری با مردم خود به دنبال رابطه با یک رژیم جعلی هستند.

-عادی سازی به وضعیت حکومت آل خلیفه کمکی نمی کند.

-اتفاقاتی که در برخی کشورهای همسایه میافتد، در مقایسه با وضعیت صهیونیست ها بیشتر حرکات نمایشی است.

-واقعیت رژیم صهیونسیتی این است که مقاومت اخیر غزه نمایان شد.

-نسل سوم و چهارم فلسطینیان در حمایت از مسجدالاقصی حرکت کردند و رژیم صهیونسیتی مجبور به درخواست آتش بس شد.

-صهیونیست ها بدنبال این هستند با حرکات نمایشی این بحران را پوشش دهند. صهیونیستها نشان دادند در هر جایی ورود کردند جز ناامنی چیزی
به همراه نداشتند.



-ما یک کشور به نام فلسطین با پایتختی به نام قدس شریف میشناسیم.

-رژیم صهیونسیتی به دلایل متعدد در آینده منطقه جایی نخواهد داشت.

مردم اراضی اشغالی خودشان باید سرنوشت خود را تعیین کنند و باید همه مردم این منطقه با هر قومیت و ملیت در رفراندوم شرکت کنند.

-صهیونیست ها حتی یهودیان را هم در سرزمین های اشغالی به اسارت گرفتند.

-سفر وزیرخارجه صهیونیست ها و تاسیس سفارت آن ها در یک کشور، سیرک صهیونیست هاست.

-جمهوری اسلامی ایران همواره موضع خود را در عدم مشروع خواندن رژیم صهیونسیتی اعلام کرده است.

-خرده اقدامات صهیونیست ها در سطح منطقه با پاسخ گروه مختلف همراه است.

-پاسخ صهیونیست ها را همیشه در زمان و مکان مناسب داده ایم.

در ملاقات با مقامات مختلف در سازمان ملل، تحولات افغانستان یکی از موضوعات اصلی ما بود.

-نمیتوانیم در حلقه واکسیناسیون، اتباع افغانستانی را در نظر نگیریم.

-در ملاقات های سازمان ملل سعی کردیم همه جوانب و موضوعات را در نظر بگیریم.

18- ملاقات با کشورهای اروپایی داشتیم که در محل اقامت من انجام می شد و این کشورها در ملاقات های خود از اقتصاد و تبادل و تعامل و توسعه
همکاری ها صحبت می کردند.

-به توافقات خوبی در مجموع دیدارها دست پیدا کردیم.

-در اجلاس سازمان ملل همه با دقت به صحبت های رئیس جمهور گوش می کردند و این سخنان براساس خروجی هایی که دریافت میکردیم، یکی از
منطقی ترین، صریح ترین و قوی ترین سخنرانی هایی بود که در سازمان ملل انجام شده است.

-در حاشیه اجلاس سازمان ملل جلساتی با آمریکایی ها داشتیم و یکی از سوالات آمریکایی ها از ایران درباره مسائل هسته ای بود.

-منطق ما منطق مذاکره و گفتوگو است و به زودی به مذاکره بازخواهیم گشت.

-مذاکره باید برای ما دستاورد داشته باشد.

-در بدو ورود به آمریکا با درخواست جلسه جمعی از طرف 4+1 همراه شدیم که با درخواست منفی ما مواجه شد.

-فعلا در حال بررسی پرونده ها هستیم.

-نشست وزرای خارجه امسال موضوع عادی نبود.

-به مقامات خارجی گفتم از میز مذاکره فرار نمیکنیم ولی دنبال زمان مناسب برای آن میگردیم.

دولت جدید ایران به هیچ وجه به 8 یا 5 یا 1 سال قبل برنخواهد گشت.

-آمریکایی ها مدام به دنبال ارتباط و پیغام رسانی بودند. اگر آمریکایی ها نیت واقعی دارند بخشی از اموال بلوکه شده ایران را آزاد کنند.

-از موضوع ترور سردار سلیمانی کوتاه نخواهیم آمد و آن را در موضع حقوقی پیگیری خواهیم کرد.

-به طرف های مقابل گفتیم که مرد مذاکره و عمل هستیم ولی ما عملگرا هستیم و از مذاکره ای سود خواهیم برد که همه منافع برجام در آن عملی شود.

-سیاست خارجی و اقتصاد کشور را به مذاکره و برجام گره نخواهیم زد.

-روز اول کار در وزارت خارجه جلسه ای با وزیر بهداشت گذاشتیم و با دعوت از بخش های مختلف کشور، تمام دستگاه ها را برای ورود واکسن بسیج
کردیم.



-امروز با قاطعیت می گوییم، حدود 70 درصد مردم واکسن زدند. چند ده میلیون دوز واکسن در انبار داریم.

-همانطور که درباره واکسن کرونا اقدام کردیم، طرح توسعه اقتصادی را رقم خواهیم زد.

-عده ای می گفتند اگر به FATF وارد نشویم امکان واردات واکسن نداریم.

-مسیر اصلی دولت سیاست توسعه اقتصادی در همه ابعاد است.

-برجام، میز مذاکره و تلاش برای رفع تحریمها وظیفه ذاتی مذاکره است.

-اگر مذاکرات به نتیجه برسد به کاتالیزور طرح توسعه اقتصادی تبدیل می شود. برای هر بخش تیم خاص خود را داریم و وزارت خارجه را معطل برجام
نمی کنیم.

-به زودی جزئیات مذاکرات و تیم مذاکرهکننده اعلام می شود.

-مذاکرات به مرحله ای رسیده که طرف های مقابل هم باید درک درستی نسبت به میز مذاکره و خروجی ملموس آن داشته باشند.

-ملت ما باید از منافع کامل اقتصادی مذاکرات سود ببرند. قدم هایی که در مذاکرات برداشته میشود مبتنی بر تامین حداکثری منافع ایرانیان خواهد
بود.

-مذاکره قاعده خود را دارد که باید در آن تعهدات طرفین مشخص باشد.

-آمریکایی ها در مذاکرات سوریه به دنبال سرنگونی دولت سوریه بودند.

-در مذاکره جدی هستیم و به زودی به آن باز خواهیم گشت. اما در میز مذاکره نیت طرف مقابل را محک خواهیم زد.

-در چند دهه گذشته آمریکایی ها یک بار هم منافع ایران را در نظر نگرفتند. به آمریکایی ها گفتم به جای حرف، در رفتار نیت واقعی خود را نشان دهید.

-در دولت سیزدهم رفتار آمریکایی ها را در نظر می گیریم، نه صحبت های آن ها را.

مردم باید نتیجه اقدامات کشورهای خارجی را ببینند.

-توصیه رهبری به تیم مذاکره کننده در سال 86 این بود که پروندهها را ناتمام نگذارید و صرفا در یک موضوع مذاکره کنید.

-آمریکایی ها بدنبال ایجاد پرونده های مختلف در مذاکرات برای ایران هستند.

-ایران سازنده ترین نقش در منطقه را ایفا میکند.

2- هزار مگاوات برق و بوسیله لوله کشی به عراق گاز صادر می کنیم و پول آن را میگیریم.

-با توجه به اقدامات مثبتی در منطقه، نفوذ بالایی در آن داریم. هیچ دخالتی در بحث های منطقه ای نداریم.

-کره جنوبی بلیل فشار آمریکایی ها اجازه انتقال پول به ایران را ندارد. باید برای دریافت پول خود از کره جنوبی از ابزارهای دیگر دیپلماسی استفاده
کنیم.

-به توافقاتی با کره جنوبی رسیده ایم که منتظر نتایج آن هستیم.

-وزیرخارجه انگلیس به ما قول داد که بازپرداخت بدهی به ما را انجام دهد و من به وزیر خارجه انگلیس گفتم منتظر اقدام عملی شما هستیم.

-نسبت به شعار نه شرقی، نه غربی پایبند هستیم.

-همانطور که آینده کشور را به غرب گره نمیزنیم به چین و روسیه هم گره نمیزنیم.

-ملاک برای ما تغییر رفتار عملی آمریکاست.

-ما آینده کشور را به چین و روسیه گره نزدیم ولی در راستای منافع متقابل خود با این کشورها همکاری میکنیم.



-از نظر سیاسی به هیچ طرفی وابستگی ایجاد نمیکنیم و منافع خود را در روابط با کشورها در نظر میگیریم.

-نباید خدشه ای به استقلال کشور وارد شود.

-نباید اجازه دهیم استقلال و منافع کشور تحت تاثیر هیجانات داخلی و خارجی قرار بگیرد.

-در موضوع تعامل با همه طرف ها همراه خواهیم بود و سیاست خارجی خود را مبنی بر همکاری با همه کشورها در نظر خواهیم گرفت.


